



Rong CHEN
Senior Vice President, Perfect World
CEO, Perfect World Pictures (USA)

Rong CHEN joined Perfect World in 2009 as Director of Strategy, rising to Vice President of Film and Television, a unit that was spun off in 2011 as Perfect World Pictures. From 2011 to 2016, he was President of Perfect World Pictures and a member of its Board. Since 2017, Chen has been Senior Vice President of corporate parent Perfect World Co. as well as CEO of Perfect World Pictures (USA). Prior to Perfect World, he founded a successful online travel-service business, worked as a consultant for A.T. Kearney in San Francisco and Boston Consulting Group in Shanghai, and held management positions in R&D and operations at Hewlett Packard and Juniper Networks. Chen earned an MBA from UC Berkeley, a Master's degree in electrical engineering from the University of Minnesota and a Bachelor's degree in engineering from USC, where graduated summa cum laude.

谌荣
完美世界高级副总裁
完美世界影视（美国）首席执行官

谌荣先生 2009 年加入完美世界时初任战略总监后升任影视副总裁，2011 年完美世界影视开始独立运营。2011 年至 2016 年期间，他出任公司总裁，担任完美世界影视董事会成员。2017 年至今，谌荣任母公司完美世界高级副总裁、完美世界影视（美国）首席执行官。在此之前，他创立线上旅游服务网站获得成功，在科尔尼管理咨询公司旧金山区和波士顿咨询集团公司上海区担任咨询顾问，在惠普（美国）公司和瞻博网络担任研究开发及运营管理职位。谌荣获得加州大学伯克利分校工商管理硕士学位、明尼苏达大学电子工程硕士学位，以荣誉毕业生毕业于南加州大学工程学。